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My childhood is colourful. Sometimes sad, sometimes happy. However, one of the most interesting thing in my body, is: ...
　　My childhood is colourful. Sometimes sad, sometimes happy. However, one of the most interesting thing in my body, is: burning coat.
　　Remember when I was five years old, a very funny thing happened.
　　One day, mom and dad go out to buy food. I a person at home to play. I\'ll put my toys, set up a high castle, the association with brain interesting things happened in the castle for a while and sat on the sofa, free to watch TV. Play very happy. At this moment, my coat is the nail on the wall to cut a big hole. I\'m afraid my mother scold me, he sat on the sofa. Finally came up with a think very good idea: I remember my father brought me when jade, always put the rope at both ends together and burned to burn, with the hand twist, I became a knot.
　　My clothes are bad, with a fire burning, reoccupy hand don\'t wring. So, I just do it, hurriedly start looking for lighters, seek along while, finally found a cigarette lighter in the kitchen. Take off my coat down on the ground. According to the open, the lighter on the broken place a burn. But, the bigger the mouth are burning, I\'m busy take lighters, mouth fire blows out of her coat. At this moment, mom came back and saw the ground coat has revealed glistening hair. Then ask me what is going on. I have told her what had happened. Mom listened to and angry and funny. Said: \"the rope tied to jade is wool, can have a knot after burn, and clothes are cotton, so the burn.\"
　　This is my childhood story, very good play!
　　我的童年是五彩缤纷的。有时伤心，有时开心。然而，在我身上发生的最有趣一次事，就是：火烧外衣。
　　记得在我五岁的时候，发生了一件十分可笑的事情。
　　有一天，爸爸和妈妈出去买菜。把我一个人放在家里玩。我一会儿把我的玩具拿出来了，搭了一座高高的城堡，脑子了联想着城堡里发生的有趣的事，一会又坐在沙发上，自由自在的看电视。玩得十分快乐。这时，我的外衣被墙上的钉子给弄破了一个大口子。我怕妈妈训我，便坐在沙发上冥思苦想。最后想出了一个自己认为十分好的办法：我记得爸爸给我带玉时，总是把绳子两头在一起烧了烧，用手拧一下，就成了一个结。
　　我的衣服烂了，用火烧一烧，再用手拧一下不就行了。于是，我说做就做，连忙开始找火机，找了半天，最后终于在厨房找到了打火机。把外套脱下放在地上。把打火机按开，对准破的地方一烧。可是，口越烧越大，我忙把火机拿开，用嘴把衣服上的火吹灭。这时，妈妈回来了，看见地上的外套已经露出了白花花的毛。便问我是怎么回事。我把事情的经过告诉了她。妈妈听了又生气又感到可笑。说：“绑玉的绳子是呢绒的，烧完后可已成一个结，而衣服是棉的，所以越烧破的越大。”
　　这就是我的童年趣事，很好玩吧!
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